
Generalforsamling for Præstø Cyklisten den 28.02.2023

● Valg af stemmetæller, 2 st.: Niels og Anders meldte sig som
stemmestæller.

● Valg af dirigent: Lars Corell blev valgt til dirigent.
● Formanden fremlægger årberetning: Årsberetningen blev

fremlagt af Per Nielsen. Vedlægges.
● Fremlæggelse af revideret regnskab: Regnskabet blev fremlagt

af revisorerne, Hugo Højgaard Jensen og Ulrich D. Christiansen.
● Forslag fra bestyrelsen: Der er ingen forslag fra bestyrelsen.
● Forslag fra medlemmer: Der er ingen forslag fra medlemmer.
● Fastlæggelse af kontingent: Bestyrelsen foreslår at kontingentet

forbliver uændret. Der er opbakning til dette. Det bemærkes at
kasseren helst ser kontingent indbetalt via MobilPay. Husk at
skrive hvad/hvem der betales for.

● Valg af bestyrelsesmedlemmer. På valg er Chris (modtager
genvalg), samt Susanne og Birk (modtager ikke genvalg).
Bestyrelsen foreslår Kim P og Thomas: Kim P og Thomas
vælges ind i bestyrelsen.

● Valg af bestyrelsessuppleanter: Niels vælges som suppleant.
● Valg af revisor og revisorsuppleant: Hugo Højgaard Jensen og

Ulrich D. Christiansen genvælges til revisor og revisorsuppleant.
● Eventuelt: Der er forslag om start ved havnen eller stranden. Et

andet forslag om start ved biblioteket eller Aldi. Alternative
startsteder foreslås for at skabe øget synliggørelse af klubben.
Dette affødte en debat om hvilke muligheder der er for yderligere
synliggørelse. Forslag om start ved Møns Bank hverdage og
havnen søndag. Der blev nedsat en gruppe som skal arbejde med
øget synliggørelse og rekruttering. Gruppen består af: Lars Erik K.,
Lars Bjørn, Lars Corell, Torben, Jan D. og Bente C.
Tovholdere til en forårstur blev: Jan D. og Sonni.
Niels N startede en snak om hvordan vi håndterer deltagelse af
medlemmer på elcykel. Kan de køre med på holdene eller skal de
køre for sig selv? Flere fra hold 1 udtalte, at det er problematisk
med elcykler på holdet og at det giver uro og farlige situationer.
Andre mente at PC bør kunne håndtere elcykler på holdene. Der
var ikke enighed og emnet tages op af den nye bestyrelse.


